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Zápis z jednání
Komise pro zemědělství a životní prostředí Rady kraje Vysočina č. 5/2010

konaného dne 7. 12. 2010

Přítomni:
1. Jiří Uchytil (místopředseda) 6. Stanislav Šíp

2. Jaroslav Bártl 7. Ivo Rohovský

3. Lubomír Pisk 8. Miloš Musil

4. Jiří Svoboda 9. Zdeněk Štefl

5. Pavel Hájek (předseda) 10. Jan Joneš (tajemník)

Nepřítomni (omluveni):
1. František Kučera 2. Jaroslav Poborský

Hosté:
1. Josef Matějek (člen rady kraje)

2. Vlastimil Vaněk (OAK Jihlava)

3. Michal Bratršovský (Zemědělský svaz ČR, KIS Vysočina)

4. Olga Kameníková (OLVHZ)

5. Eva Navrátilová (OŽP)

Program:
1. Zahájení;

2. Řešení problematiky zemědělství v kraji Vysočina;

3. Informace o ISNOV (Integrovaném systému nakládání s odpady kraje Vysočina);

4. Plán činnosti Komise pro zemědělství a životní prostředí Rady kraje Vysočina na rok 

2011;

5. Diskuse a různé;

6. Závěr.

1. Zahájení
Pavel Hájek, předseda komise, přivítal všechny přítomné a hosty a zahájil jednání. Dle počtu 
přítomných členů konstatoval, že je komise usnášeníschopná. Přednesl návrh programu 
zasedání – ten byl 7 hlasy schválen.
K zápisu z minulého zasedání nebyly vzneseny žádné připomínky.

2. Řešení problematiky zemědělství v kraji Vysočina
Josef Matějek okomentoval prezentaci týkající se akcí, které se v roce 2010 uskutečnily v oblasti 
zemědělství:

- schůzky se zástupci nevládních neziskových organizací (myslivci, včelaři, zahrádkáři, 
chovatelé) – pohovořil o pachových ohradnících a dotacích na plošné vyšetření na včelí 
mor;
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- byla vyhlášena výzva Zemědělské akce č. 4/2010 – bylo doručeno 22 žádostí, z toho 21 
žádostí bylo podpořeno;

- soutěž Regionální potravina – jednalo se o první ročník, soutěž byla vyhlášena v červnu 
2010, proběhla 6. 8. 2010 v Hotelové škole Třebíč, soutěžilo se v 6 kategoriích, výsledky 
byly vyhlášeny 21. 8. 2010 na Šiklově mlýně;

- setkání zástupců agrárního sektoru a spotřebních družstev jednota – jednání o možnosti 
zařazení regionálních potravin do sortimentu prodávaného zboží;

- výstava Země živitelka
- návštěva Prezidenta ČR na Vysočině – 13. – 15. září 2010, v rámci návštěvy proběhlo 

také setkání se zemědělci;
- byla navázána spolupráce s Celostátní sítí pro venkov;
- chovatelská výstava v Radešínské Svratce;
- Bramborářské dny – uskutečnily se ve dnech 14. – 16. října 2010 v Havlíčkově Brodě;
- dopis hejtmana kraje Vysočina ministru zemědělství a předsedovi vlády o novele 

Nařízení vlády č. 479/2009 Sb., týkající se rozšíření půdoochranných technologií i na 
pozemky mírně ohrožené;

- 23. 11. 2010 proběhlo celostátní setkání zemědělců v Praze v Lucerně;
- příspěvky na hospodaření v lesích – rozpočet ve výši 22,5 mil. Kč, vyplaceno bude 26,8 

mil. Kč, pro rok 2011 se nebudou vypisovat dva dotační tituly;
- účast na setkání Sdružení vlastníků obecních a soukromých lesů v ČR (SVOL);
- Program rozvoje venkova – pravidelná účast;
- Čistá Želivka – jednání se zemědělci o ochranných pásmech a hospodaření v nich;
- Národní lesnický program – za asociaci krajů byl jmenován hejtman kraje Vysočina;
- Mezinárodní konference nevládních agrárních organizací Evropské unie – téma společná 

zemědělská politika po roce 2013.

Vlastimil Vaněk a Michal Bratršovský podali bližší informace k novele nařízení vlády, týkající se 
půdoochranných technologií. Následně se na toto téma rozvinula diskuse.

Josef Matějek informoval, že proběhla soutěž o nejlepšího zemědělce roku, na 3. místě se 
umístilo Zemědělské družstvo Kouty.

V průběhu jednání se na zasedání dostavili členové komise Stanislav Šíp a Miloš Musil.

Usnesení 015/05/2010/Kzžp
Komise pro zemědělství a životní prostředí Rady kraje Vysočina
bere na vědomí
informace z oblasti zemědělství a
doporučuje 
radě kraje podporovat v roce 2010 poskytování dotací do oblasti zemědělství minimálně ve 
stejném rozsahu jako v roce 2009.
Usnesení bylo přijato 9 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo).

3. Informace o ISNOV (Integrovaném systému nakládání s odpady kraje Vysočina)
Členové komise obdrželi s předstihem podkladový materiál.

Eva Navrátilová informovala, že Integrovaný systém nakládání s odpady kraje Vysočina 
(ISNOV) je společný projekt kraje Vysočina s obcemi. V první polovině roku 2010 byla smlouva 
projednána v jednotlivých zastupitelstvech a dne 1. června 2010 byla smlouva o spolupráci 
podepsána hejtmanem kraje a starosty všech obcí s rozšířenou působností.
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Byl ustanoven řídicí výbor k tomuto projektu, kde zvolení zástupci kraje a obcí s rozšířenou 
působností s právem hlasovacím rozhodují o dalším postupu. Ke spolupráci mohou přistoupit i 
další obce, které mohou delegovat zástupce do řídicího výboru s hlasem poradním.
Řídicí výbor projednal a schválil vyhlášení výzvy na zpracování dokumentace k projektu ISNOV. 
Tato zakázka byla zadána firmě FITE, a. s., která dokumentaci zpracuje za zhruba půl milionu 
korun.
Více informaci o projektu ISNOV je k dispozici na webových stránkách kraje: 
www.kr-vysocina.cz/isnov.asp.

Usnesení 016/05/2010/Kzžp
Komise pro zemědělství a životní prostředí Rady kraje Vysočina
bere na vědomí
informaci o spolupráci kraje s obcemi na projektu „Integrovaný systém nakládání s odpady 
v kraji Vysočina (ISNOV)“ v roce 2010.
Usnesení bylo přijato 9 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo).

4. Plán činnosti Komise pro zemědělství a životní prostředí Rady kraje Vysočina na rok 
2011
Členové komise obdrželi s předstihem podkladový materiál.

Pavel Hájek sdělil, že návrh plánu činnosti je připraven v podobné struktuře jako pro rok 2010 
s tím, že dle aktuální potřeby je možné plán činnosti v průběhu roku doplnit.
K návrhu činnosti nebyla vznesena žádná připomínka ani návrh na doplnění.

Usnesení 017/05/2010/Kzžp
Komise pro zemědělství a životní prostředí Rady kraje Vysočina
schvaluje
Plán činnosti Komise pro zemědělství a životní prostředí Rady kraje Vysočina na rok 2011.
Usnesení bylo přijato 9 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo).

5. Diskuse a různé
Termín příštího zasedání byl stanoven na úterý 8. února 2010, od 14.00 hodin.

6. Závěr
Závěrem předseda poděkoval všem přítomným za aktivní účast na komisi a ukončil zasedání.

Pavel Hájek v. r.
předseda Komise pro zemědělství a životní prostředí Rady kraje Vysočina

Zpracovala a zapsala Dana Vrábelová dne 8. 12. 2010




